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156-
155-

154-
153-

152-

151-

150- 19-12-2019 RIVM Onderzoek
gezondheid

Verzoekt het college:
• Om er bij de provincie (als opdrachtgever van het
onderzoek) op aan te
dringen van het onderzoeksvoorstel van het RIVM voor
dit moment de
volledige startmodule Cluster A in opdracht te geven
met uitsluiting van
door het RIVM aan te duiden niet relevante zaken. Dat
is nodig om
antwoord te krijgen op de voorliggende vragen
betreffende de gezondheid
van de inwoners van de IJmond.

VVD D66 PvdA CDA
Vrij!



149- 6-11-2019 Nacht van de nacht Verzoekt het College:
• Om te onderzoeken of de lichten in haar
Gemeentehuis en meerdere gemeentelijke gebouwen
’s avonds en ’s nachts zoveel mogelijk gedoofd kunnen
worden zodra iedereen het pand heeft verlaten

GroenLinks, D66,
CDA, PvdA

Erol

148- 6-11-2019 Aanpassen trap-op-
trap-af systematiek

• Een afschrift van deze motie te versturen naar de
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijkrelaties,
aan alle fracties van de Tweede Kamer der Staten
Generaal en aan de VNG.

Raadsbreed Erol

147- 3-7-2019 Dementiezorg voor
anderstalige
inwoners)

Roept het college op om te onderzoeken of er in de
reeds bestaande locaties voor dementiezorg een groep
te realiseren is voor anderstalige inwoners die lijden
aan dementie
en gaat over tot de orde van de dag

15-10-2019 Brief UIT-19-
45212

Erol

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
vergadering op



146- 3-7-2019 Toegankelijkheid
speelplaatsen
Beverwijk/Wijk aan
Zee

Verzoekt het college:
● De toegankelijkheid van onze speelplaatsen voor
kinderen met een
fysieke/geestelijke beperking te onderzoeken;
● De uitkomsten van dit onderzoek te delen met de
gemeenteraad;
● De uitkomsten van het onderzoek mee te nemen bij
de actualisatie van het
speelruimteplan en daarbij gebruik te maken van de
speeltuinbendewijzer*
(www.speeltuinbendewijzer.nl) om de speelplaatsen te
optimaliseren voor
kinderen met een fysieke/geestelijke beperking;

Erol?

145- 3-7-2019 Grotere
prullenbakken

Verzoekt het college:
Te onderzoeken of op sommige plekken een grotere
prullenbak een deel van een
structurele oplossing voor het ontstane probleem kan
zijn en zo ja, deze dan zo spoedig mogelijk te plaatsen.
Hierbij denken wij vooral aan de prullenbakken op de
hondenuitlaatroutes, waar tot nu toe ondergrondse
afvalcontainers gebruikt konden
worden.

Niele

142- 27-6-2019 Algemene
Plaatselijke
Verordening
Beverwijk 2019.

Roept het college op:
• In het digitale informatieboekje een hoofdstuk op te
nemen waar aandacht wordt besteed aan het thema
drugsgebruik, waarin onder andere de risico’s van het
gebruik van lachgas(patronen) in wordt opgenomen.

Smit

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
vergadering op



141- 27-6-2019 Algemene
Plaatselijke
Verordening
Beverwijk 2019.

Roept het college op:
• In kaart te brengen op welke verkooppunten lachgas
voor recreatief gebruik beschikbaar is en/of wordt
verkocht;
• Zich in te spannen om in samenspraak met de lokale
horeca tot een verkoopstop te komen van lachgas;
• Zich in te spannen om in samenspraak met de lokale
verkooppunten geen lachgaspatronen te verkopen aan
minderjarigen;
• Zich in te spannen om in samenspraak met de lokale
horeca te stoppen met de thuisbezorging van
lachgaspatronen;

Smit

139- 25-4-2019 Collectieve inkoop   Besluit:
 Het college te vragen zich in te spannen om de
openstelling van de lopende
 collectieve inkoop actie te verlengen.

Erol

138- 25-4-2019 Communicatie
duurzaamheidslenin
g

Het college opdracht te geven:
1. om bij de communicatie over de
Duurzaamheidslening nadrukkelijk te verwijzen naar
het duurzaam bouwloket.
2. jaarlijks de gemeenteraad te informeren over de
uitputting van het budget en de maatregelen waarvoor
de lening wordt aangevraagd

Erol

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
vergadering op



133- 28-2-2019 Rvs. Integraal
Handhavingsplan
2019

Verwacht van het college:
• Voor het vaststellen van de programmabegroting van
2020 aan de raad een Integraal handhavingsplan ter
vaststelling aan te bieden zoals is voorgeschreven in
de WABO waarbij prioriteiten, doelen, strategieën,
activiteiten worden benoemd op basis van een
probleemanalyse (risicomatrix). In dit plan staat, naast
de risicomatrix) tenminste een toezichtstrategie, een
handhavingsstrategie, een sanctiestrategie en wordt de
totale FTE (per domein en per taak) in relatie tot de
taken in het betreffende domein benoemd. Het heeft de
voorkeur van de raad als dit conform het
programmatisch handhaven gebeurt conform het
voorgeschrevene door de CCV.

Smit

131- 31-1-2019 Vaststelling
Bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Roept het college op:
- opnieuw op zoek te gaan naar een alternatieve locatie
voor de
kampeervereniging Aardenburg, binnen de gemeente
Beverwijk of in de
omliggende gemeenten, zodat zij, mocht de huidige
locatie worden
bebouwd, haar activiteiten kunnen voortzetten.

Ferraro

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
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130- 31-1-2019 Vaststelling
Bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Verzoekt het college:
- Te onderzoeken of het vergunningensysteem voor
studentenhuisvesting
zoals toegepast in Groningen een bijdrage kan leveren
aan het
beschermen en herstellen van de woningvoorraad in
Beverwijk en Wijk
aan Zee.
- De resultaten van dit onderzoek met de raad te delen
en te betrekken bij
het actualiseren van de woonvisie / woonverordening.

Ferraro

129- 31-1-2019 Vaststelling
Bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Verzoekt het college:
1. Het gemeentelijk gezondheidsbeleid en het
milieubeleidsplan dit jaar te
actualiseren en uiterlijk in de eerste helft van 2020 aan
de raad ter
besluitvorming aan te bieden.
2.Specifiek voor Wijk aan Zee samen met inwoners en
de andere
belanghebbenden een plan op te stellen, waarmee de
gezondheid van
inwoners en de kwaliteit van de leefomgeving,
bevorderd en geborgd worden,
waarbij economische belangen niet uit het oog verloren
worden. Dit plan nog
dit jaar ter vaststelling aan de raad aan te bieden.
3.De financiële consequenties voor te leggen in de
voorjaarsnota

Ferraro

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
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128- 31-1-2019 Vaststelling
Bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Verzoekt het college:
· zich in te spannen voor realisatie van een divers
aanbod aan betaalbare
woningen ook in de sociale sector in plangebied W3,

126- 8-11-2018 Duurzaam
Bouwloket

Te onderzoeken op welke wijze fysiek contact met het
Duurzaam Bouwloket,
bijvoorbeeld door een maandelijks spreekuur, mogelijk
is te maken;
• Uitgangspunt is dit flexibel in te richten zodat snel
ingespeeld kan worden op de
daadwerkelijke behoefte,
• De raad in het eerste kwartaal 2019 te informeren

114 22-2-2018 Groene
schoolpleinen

Draagt het college op:
• voor 1 oktober 2018 verkennende gesprekken te
voeren met de Beverwijkse basisscholen(besturen,
ouders en kinderen) om hun wensen, financiële
mogelijkheden en het draagvlak in kaart te brengen;
• Voor 1 juni 2019 een plan van aanpak te presenteren
aan deze raad met als uitgangspunt dat voor 2021 alle
scholen in Beverwijk een groen schoolplein hebben;
• Voor de financiering te kijken naar zowel de scholen,
de ouders, de provincie, lokale ondernemers en de
gemeente Beverwijk zelf.

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
vergadering op



110 9-11-2017 Programma-
begroting 2018 en
meerjaren-raming
2018-2021:
Mogelijkheden
verkrijgen openbaar
toilet

Verzoekt het college:
- Uit te zoeken welke mogelijkheden er zijn voor één of
meerdere goed toegankelijke openbare toiletten in het
centrum van Beverwijk. Voor het verkrijgen en/of
beheren de samenwerking te zoeken met een
commerciële partij en/of IJmondWerkt!

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie Indienende partijen Afgedaan Via Pfh
vergadering op



Afgedane moties

nr. Datum Onderwerp 'Dictum' van de motie
vergadering

102 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Bestemmingsr
eserve Sociaal
Domein

Verzoekt het college:
• Een inventarisatie te maken van de impact van
structurele en niet-structurele financiële risico’s in het
Sociaal Domein.
• De resultaten daarvan te kwantificeren en aan de
raad te presenteren.



124- 1-11-2018 Overlast
uitstoot TATA
Steel

verzoeken het college het volgende:
• In overleg te gaan met TATA Steel om de overlast
voor de inwoners door de uitstoot van onder andere de
grafietregens zo snel mogelijk te stoppen;
• Met TATA Steel afspraken te maken over het
schoonmaken van de openbare buitenruimtes na
incidenten zoals kinderspeelplaatsen;
• In overleg met de Provincie, Milieudienst NZKG,
TATA Steel en de VRK (GGD) ervoor te zorgen dat er
één meldpunt komt in plaats van de huidige drie om zo
de meldingen te centraliseren en de overzichtelijkheid
te vergroten. Bij dit meldpunt moeten alle klachten
gemeld kunnen worden en moet tevens het verzoek
gedaan kunnen worden tot het reinigen van de
vervuilde eigendommen;
• In contact te treden met de GGD om de
gezondheidsrisico’s, die er mogelijk zijn met betrekking
tot de recente uitstoot te onderzoeken;
• In overleg te gaan met TATA Steel om te zorgen voor
actieve communicatie naar de inwoners van Wijk aan
Zee
• Op korte termijn samen met Provincie, Milieudienst
NZKG, TATA Steel en de GGD een
informatiebijeenkomst te verzorgen voor de inwoners
en de gemeenteraad;

123- 1-11-2018 Rvs. Voorlopig
Ontwerp
openbare
ruimte Midden-
en Zuidelijk
Veld
Binnenduin.

spreekt als zijn mening uit dat:
• In afstemming met de te ontwikkelen ontsluitingen
voor het Binnenduin spoedig fysieke maatregelen
worden genomen ter verbetering van de
verkeersveiligheid op de kruising Laan van Blois /
Zonnebloemlaan / Seringenhof;
• Hierover in gesprek te gaan met de directies van
beide basisscholen en de omwonenden.



122- 27-9-2018 Onderzoek
duur
asielprocedure

verzoeken het college het volgende:
1- om het voornemen van het kabinet (VVD, CDA,
D66, CU) om de lange asielprocedure te laten
onderzoeken te ondersteunen. Waarbij men een
commissie wil laten kijken waarom veel asielzoekers
langdurig in Nederland verblijven, ook nadat hun
asielverzoek is afgewezen. In sommige gevallen zelfs
meerdere keren;
2- daarnaast te pleiten voor een overgangsregeling
voor kinderen die langer dan 5 jaar in Nederland
verblijven, om de huidige gevallen te verlossen van
hun onzekerheid.

121- 27-9-2018 Kinderpardon verzoekt het college:
1. bij staatssecretaris Harbers en Premier Mark Rutte
te pleiten voor een eerlijk Kinderpardon. Deze kinderen
wonen in Beverwijk, nu of in de toekomst;
2. onze gemeente als kinderpardongemeente aan te
sluiten bij het initiatief van DeGoedeZaak en Defence
for Children, zoals andere gemeenten ook gedaan
hebben.



119- 5-7-2018 Studietoeslag spreekt als zijn mening uit dat:1. De hoogte van de
studietoeslag in Beverwijk op een hoger plan gebracht
moet gaan
worden. De raad denkt hierbij aan een bedrag ter
hoogte van minimaal € 100,- per
maand (dus minimaal € 1200,- per jaar).
2. Vraagt het college om tijdig met voorstellen te
komen om de gevraagde verhoging
van de studietoeslag met ingang van het jaar 2019 te
kunnen realiseren.
3. Vraagt het college om – indien mogelijk – de
gevraagde verhoging tot minimaal €
100,- per maand (dus minimaal € 1200,- per jaar) ook
met de andere
IJmondgemeenten Heemskerk en Velsen af te
stemmen.
4. De verhoging van de studietoeslag zal naar
verwachting geen grote financiële
effecten met zich meebrengen. De raad gaat ervan uit
dat de financiële
consequenties kunnen worden opgevangen binnen het
bestaande budget voor
bijzondere bijstand en minimaregelingen (binnen
taakveld 6.3 inkomensregelingen).

127- 31-1-2019 Vaststelling
Bestemmingsp
lan Wijk aan
Zee

Roept het college op om: Ten aanzien van de eisen
van de brandwerendheid van de strandhuisjes het
speciale overgangsrecht en de daarmee
samenhangende oorspronkelijke
planhorizon van 10 jaar te respecteren;
Ten aanzien van de eisen van het bouwbesluit van de
strandhuisjes het
speciale overgangsrecht en de daarmee
samenhangende oorspronkelijke
planhorizon van 10 jaar te respecteren;
De strandhuisjes pas vanaf 2023 te houden aan deze
eisen;
Deze specifieke situatie niet te handhaven tot 2023;



132- 31-1-2019 Vaststelling
Bestemmingsp
lan Wijk aan
Zee

Verzoekt het college:
• toe te zeggen dat er niet handhavend zal worden
opgetreden tot en
met het seizoen 2023 bij de eigenaren van
strandhuisjes op het ‘Beverwijkse’
deel van het strand die breder zijn dan 3,50 meter

137- 28-3-2019 Gebarentolk Verzoekt het college:
• Tijdens nieuwsuitingen op beeld over de calamiteit
een gebarentolk in te zetten om er zeker van te zijn dat
onze dove en slechthorende inwoners de juiste
informatie krijgen.
• Deze motie onder de aandacht te brengen van de
VRK.

136- 28-3-2019 Transformator
station

Verzoekt het college de volgende intentie bij de
minister kenbaar te maken:
• Tennet opdracht te geven de transformatoren uit te
voeren als gesloten transformatorbox (4 muren en een
dak) waardoor er zowel in Wijk aan Zee als Beverwijk-
West helemaal geen extra geluidsbelasting op de
reeds bestaande te verwachten is of zal optreden.

135- 20-12-2018 Tiny Forest De mogelijkheid voor het aanplanten van Tiny Forests
in Beverwijk te
onderzoeken, als onderdeel van de ambitie om van
Beverwijk een bomenrijke
gemeente te maken.
- Rekening te houden dat geïnteresseerde gemeenten
zich dienen aan te
melden in het voorjaar van 2019 via de website van
IVN Natuureducatie.



140- 25-4-2019 Harddraverij Roept het college op:
- Bij de staatssecretaris, de heer Snel, aan te dringen
een oplossing te bieden om de negatieve effecten, van
de Wet aanpassing kansspelbelasting voor
sportweddenschappen voor de
harddraverijverenigingen te voorkomen of
compenseren, waardoor traditionele harddraverijen
zoals in Beverwijk ook na invoering van de wet nog
mogelijk blijven;
- Deze motie en oproep aan de staatssecretaris onder
de aandacht te brengen van de colleges van andere 27
gemeenten met een kortebaandraverij, met het
verzoek die in hun gemeenteraad te bespreken op
mogelijke navolging van het Heemskerkse en
Beverwijkse initiatief;

144- 27-6-2019 Laag frequent
geluid
Transformator
station,
aanhouden
NSG richtlijn
voor LFG

Verzoekt het college:
• Bij de Rijksoverheid aan te dringen op een onderzoek
naar de effecten
van laagfrequent geluid op de gezondheid;

143- 27-6-2019 Laag frequent
geluid
Transformator
station,
aanhouden
NSG richtlijn
voor LFG

Verzoekt het college
• In de overleggen met Tennet en het Ministerie van
Economische Zaken en Klimaat erop aan te dringen
dat, naast de Vercammen curve, ook de NSG richtlijn
gehanteerd wordt;
• Bij Tennet en het Ministerie van Economische Zaken
en Klimaat aan te dringen op het gegeven dat het
Transformatorstation de NSG-richtlijn voor LFG niet
mag overschrijden;
• Tennet en het Ministerie van Economische Zaken en
Klimaat te verzoeken extra geluidsdempende
maatregelen te nemen indien de NSG-richtlijn niet
wordt gehaald;



118. 5-7-2018 Kunstgrasveld
Meerestein

Verzoekt het college:
- Binnen de begroting voor spelen €30.000 (is
ongeveer benodigd volgens de
ambtelijke organisatie) beschikbaar te stellen om zo
spoedig mogelijk, maar in ieder
geval eerste kwartaal 2019 dit kunstgrasveld op de
Olieslagerslaan te realiseren in
overleg met de jeugd

134- 28-2-2019 Transformator
station

Roept TenneT op om:
• zich ervoor in te spannen dat er door het
transformatorstation geen extra geluidsbelasting kan
en mag optreden naar de naastgelegen
woonomgeving.
• de transformatoren daarom uit te voeren als gesloten
transformatorbox (4 muren en een dak), ipv de
standaard open transformatorbox (3 muren), waardoor
er zowel in Wijk aan Zee als Beverwijk-West geen
extra geluidsbelasting te verwachten is.

107 9-11-2002 Programma-
begroting 2018
en meerjaren-
raming 2018-
2021:
Aanvragen
WiFI4EUplan

Verzoekt het college;
- Om op korte termijn (de verwachting is dat gelden uit
het fonds snel vergeven zullen zijn) te onderzoeken of
gratis Wifi in ons Stadshart een meerwaarde zou
genereren.
- Zo ja, om vervolgens zo spoedig mogelijk aanspraak
te maken op  beschikbare middelen uit het wifi4eu-
plan.



113 25-1-2018 Tata Steel
Chess
Tournement

Draagt het college op:
1. Te onderzoeken of en hoe representatieve
activiteiten vanuit de gemeente een betere bijdrage
kunnen leveren aan de associatie met het
schaaktoernooi waardoor de gemeente, het kustdorp
of regio beter in beeld komt;
2. Het initiatief te nemen om samen met de
organisaties en bedrijven binnen de gemeente de
exposure van het Tata Steel Chess Tournament beter
te benutten dan nu het geval is. Het heeft de voorkeur
dat ook de IJmondgemeenten hierbij worden
betrokken. Doel is het in beeld brengen van gemeente,
kustdorp en couleur locale van het bedrijfsleven. Te
organiseren evenementen zijn bijvoorbeeld; symposia
(duurzaam ondernemen, circulaire economie, etc.),
bedrijven contactdagen, banenmarkten, netwerkdagen,
lokale cultuur(uit)markt en meer.
3. De resultaten van boven genoemde onderzoeken en
eventueel te organiseren activiteiten door de
gemeente, worden eventueel bij de behandeling van
de voorjaarsnota als concreet voorstel aan de raad
voorgelegd.

125- 8-11-2018 Vervroegd
invoeren gratis
parkeren op
zaterdag

verzoeken het college het volgende:
1. om het voornemen van het college (VVD, CDA, D66,
GL) om gratis
parkeren op zaterdag uit te voeren vervroegd te
introduceren. Namelijk per
1 december 2018, om zodoende de ondernemers en
het winkelend
publiek te faciliteren;
2. dit te dekken vanuit bestaande middelen of het
parkeerfonds.



120- 27-9-2018 Evaluatie proef
verminderen
bijplaatsingen
bij
ondergrondse
containers in
Meerestein-
Noord.

roept het college op:
 in samenspraak met de HVC te kijken naar de
mogelijkheid tot het verruimen van de openingstijden
van het afvalcentrum, met name op zaterdagen;
 het ophalen op afspraak sneller en beter te
faciliteren;
 te kijken naar mogelijkheden met betrekking tot de
hoogte van de borg bij het lenen van een aanhanger
dan wel een andere vorm van borgstelling;
 te kijken naar opties voor grote openingen in de
papiercontainers;
 te kijken naar een (nog) beter informatie aan de
inwoners over de mogelijkheden van de
dienstverlening;
 de toegankelijkheid van de HVC-website voor het
aanvragen van het ophalen van onder andere grofvuil
te laten verbeteren

100 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Zonnepanelen
op
maatschappelij
k vastgoed

Spreekt uit:
1. Het college te verzoeken in 2017 een verkennend
onderzoek te doen naar het plaatsen van
zonnepanelen op gebouwlocaties in gemeentelijk
eigendom ander maatschappelijk vastgoed zoals
scholen, sportkantines en buurthuizen. Daarbij ook de
beschikbare stimulerende (fiscale) regelingen te
betrekken.
2. Bij positief resultaat bij de begroting van 2018 met
een voorstel te komen voor de eventueel benodigde
investeringen met daarbij aangegeven de verwachte
terugverdientijd.



68 28-1-2016 Uitvoeringsbes
luit VO+
(Voorlopig
Ontwerp Plus)
project
Centrum

Geeft het college de opdracht:
• Het aantal in te richten fietsparkeerplaatsen op 450 te
stellen verspreid over de gehele Breestraat en de
vrijheid te laten om in voorkomende gevallen niet
handhavend op te treden tegen fietsers die zo nodig
parkeren buiten de aangegeven plaatsen.

65. 12-11-2015 Definitief
Milieubeleids-
plan 2015-
2020.

Spreekt uit:
De raad van de gemeente Beverwijk verzoekt het
college om
1. met een jaarlijkse energiemonitor de raad te
informeren over de voortgang van deze ambitie.
2. De raad te informeren over hoe de gemeente straks
de regie voert in deze ambitie.



61 5 en 9-11-
2015

Programma-
begroting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019: Grofvuil-
dumpingen
rond onder-
grondse
containers

Vraagt het college:
1. In beeld te brengen wat extra rondrijden van HVC
om op meldingen af te gaan en dit grofvuil op te halen
de gemeente gaat kosten.
2. In kaart te brengen welke wijken er negatief uit
springen qua aantallen meldingen van verkeerd
geplaatst afval.
3. Te onderzoeken of er mogelijkheden zijn om sneller
te kunnen inspringen op meldingen van grof vuil
dumpingen zodat verwijdering sneller kan
plaatsvinden.
4. Een informatiecampagne te voeren om het nieuwe
afvalbrengstation, waar inwoners ongelimiteerd gratis
hun afval kunnen brengen en ook de mogelijkheid om
afval te laten ophalen door HVC, meer onder de
aandacht van inwoners te brengen.
5. In overleg met corporaties te kijken of er bepaalde
plekken zijn waar in verband met veel
verhuisbewegingen (zoals Plantagebuurt) extra actie
nodig is.
6. Te onderzoeken of er in andere gemeentes goede
voorbeelden zijn die gekopieerd kunnen worden naar
Beverwijk.
7. De uitkomsten te presenteren in een carrousel
eerste kwartaal 2016.
En gaat over tot de orde van de dag.

55. 1-10-2015 Bekrachtiging
geheimhou-
ding aanbeste-
dingsresultaat
catering

spreekt als zijn mening uit dat het ongewenst is dat
resultaten van aanbestedingen geheim moeten blijven;
verzoekt het college te onderzoeken of
aanbestedingen zo zijn in te richten dat bedrijven, die
inschrijven op een aanbesteding, zich er van bewust
zijn dat de informatie die bij de inschrijving beschikbaar
wordt gesteld ook openbaar wordt gemaakt;
en gaat over tot de orde van de dag.

36 19-12-2013
en 7-1-2014

1ste wijziging
Algemene
Plaatselijke
Verordening.

Spreekt uit:
het college van B&W op te dragen zich in te spannen,
om voor de vier IJmond gemeenten een eensluidende
APV over paracommercie tot stand te brengen.



106 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 - Meer
inzicht in
personeelskost
en

vraagt het college:
- Te komen met een voorstel voor een andere
rapportagevorm waardoor de raad meer inzicht krijgt in
de personeelskosten,
- Ook inhuur in de begroting op te nemen.
raagt het college:

109 9-11-2017 Programma-
begroting 2018
en meerjaren-
raming 2018-
2021:
Financiele
informatie

Spreekt als zijn mening uit dat:
• De gemeenteraad heeft -op hoofdlijnen- behoeft aan
een nadere specificatie bij de taakvelden met een
financiële omvang van meerdere miljoenen.
• De gemeenteraad verzoekt het college daarom om bij
volgende gelegenheden (jaarrekening en begroting) bij
de taakvelden met een budget groter dan ca. € 2 mln.
een nadere specificatie op hoofdlijnen op te nemen in
de stukken. Dit betreft dan  een nadere specificatie van
de lasten en de baten.
• Het college kan, waar mogelijk en waar dat
meerwaarde heeft, voor de specificeerde onderdelen
een nadere toelichting geven over de belangrijkste
financiële ontwikkelingen.



111. 25-1-2018, Strandbeleid
Wijk aan Zee

Draagt het college op
1. De visie “Familiestrand met een vleugje cultuur” nader uit
te werken,
2. Op basis van deze uitwerking een beleidskader voor het
strand van Wijk aan Zee te formuleren,
3.  In dit beleidskader in ieder geval de volgende
onderwerpen uit te werken;
- de gewenste aantallen familiestrandhuisjes en hotelhuisjes,
- het al dan niet of beperkt toestaan van de onderhuur van
familiestrandhuisjes,
- hoe de huurbescherming van familiestrandhuisjes moet
worden geregeld,
- de verhouding tussen de inkomsten van en uitgaven voor
het strand van de gemeente en welke kosten en opbrengsten
aan het strand/strandbeleid toegerekend moeten worden,
- welke taken en kosten voor de gemeente zijn en welke voor
de pachters op het strand,
- hoe natuurwaarden op de kuststrook als kwetsbaar gebied
vanuit het gemeentelijk beleid beschermd worden.
- parkeerbeleid dicht bij het strand,
- op welke wijze, vanuit die visie, de pachtprijzen voor zowel
strandhuisjes als voor paviljoens worden bepaald,
- welk wettelijk kader van toepassing is op het strand, zoals
bouwvoorschriften en gebruik strandhuisjes en wie
verantwoordelijk is voor het toezicht hierop.
4. Deze nota aan de raad aan te bieden in het derde
kwartaal van 2018.

117 28-6-2018 Regenboogvla
g Coming-out
dag

verzoekt het college vriendelijk om:
- de regenboogvlag op 11 oktober aanstaande te
hijsen;
- het hijsen van de regenboogvlag op te nemen in het
vlagprotocol van de gemeente Beverwijk.

116 31-5-2018 Besluit GS
voorkeursvaria
nt A8-A9

Besluit:
· een beroep te doen op de Statenleden in de provincie
Noord-Holland door het
versturen van bijbehorende brief namens de gehele
gemeenteraad in Beverwijk.

115. 22-2-2018 Aansluiting bij
statiegeldallian
tie

Verzoekt het college:
De gemeente Beverwijk aan te laten sluiten bij de
Statiegeldalliantie.



112 - 25-1-2018 Tata Steel
Europe &
Thyssen Krup
Stahl

Besluit:
- Steun te betuigen aan de directie, raad van
commissarissen van Tata Steel Nederland, de centrale
ondernemingsraad en de vakverenigingen, waar het
gaat om hun inspanningen voor het behoud van de
continuïteit van de onderneming en werkgelegenheid
bij Tata Steel Nederland.
- Aan te dringen bij Tata Steel Limited in India om
zoveel mogelijk rekening te houden met de belangen
van alle stakeholders in en rondom Tata Steel
Nederland, waaronder die van de gemeente Beverwijk.

108- 9-11-2017 Programma-
begroting 2018
en meerjaren-
raming 2018-
2021:
Onderhoud
wandelpaden
park
Westerhout

Verzoekt het college;
• Een plan op te stellen om de wandelpaden te
voorzien van een verharding die het weer mogelijk
maakt voor wandelaars om over deze paden te lopen.
• Het nodige onderhoud te verrichten om het park weer
optimaal toegankelijk te maken.

105- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 - Pilot
statushouders
aan het werk

Verzoekt het college om;
- te onderzoeken hoe groot deze groep statushouders
is
- te onderzoeken of er op IJmondiaal niveau een pilot
kan worden gestart om de groep statushouders die nu
dreigen tussen wal en schip te vallen, extra te
begeleiden naar werk.



104- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 - Proef
snelheidsadvie
s bij
verkeerslicht
voor fietsers

Roept het college op om;
- een proef snelheidsadvies bij verkeerlicht voor
fietsers voor te bereiden in
  het najaar van 2017, - eind 2017 / begin 2018 naar de
gemeenteraad te
  komen met een voorstel,
- na goedkeuring van de gemeenteraad deze proef uit
te voeren in 2018 bij
  een of twee verkeerlichten in de doorgaande
fietsroute,
- de verkeerslichten uit te kiezen na overleg met de
fietsersbond.

103- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Integraal
handhavingspr
ogramma

Verzoekt het college:
• Een integraal handhavingsprogramma op te stellen
waarbij inzicht wordt gegeven in de totale
handhavingscapaciteit en waarbij:
o de keuzes voor handhaving worden gemaakt op
basis van een risicomatrix.
o dit integraal handhavingsprogramma jaarlijks tijdens
de begrotingsbehandeling ter besluitvorming aan de
raad wordt voorgelegd, te beginnen met de
begrotingsbehandeling 2018 in het najaar van 2017.



101- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 - Gasvrij
bouwen bij
nieuwbouwwo
ningen

van oordeel zijnde dat:
- Te onderzoeken of zelfvoorzienend gasvrij bouwen
als uitgangspunt te gaan hanteren bij toekomstige
nieuwbouwprojecten en dit dan ook vanaf nu als
selectiecriterium bij aanbestedingen op te nemen
- Hierbij uit te gaan van het ja, tenzij principe waarmee
bedoeld wordt dat indien gasvrij bouwen niet mogelijk
blijkt te zijn dan energieneutraal

98- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Bloembakken
in de openbare
ruimte

Verzoekt het college:
• Te beginnen in het voorjaar van 2018 met het
plaatsen van bloembakken op toegangswegen en
winkelstraten in Beverwijk en Wijk aan Zee.
• Op plekken waar de haken nog hangen, bv
Westerhoutplein hanging baskets op te hangen.
• Hiervoor in eerste instantie een bedrag van  € 30.000
te begroten.
• In gesprek te gaan met IJmond Groen voor
onderhoud van de bloembakken/rotondes.
• Onderzoek te doen naar de mogelijkheden voor
inwoners/buurten om een bloembak te adopteren en
zelf te onderhouden gedurende het gehele jaar.
• De al aangenomen motie van Gemeentebelangen
i.v.m. het mogelijk maken van het plukken van
bloemen in openbare ruimten mee te nemen in een
totaal plan;



97- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Aanbieden
regentonnen
en
compostbakke
n

verzoekt het college:
- om onderzoek te doen naar een geschikte manier om
gratis of tegen gereduceerde prijs compostbakken
en/of regentonnen en / of andere systemen voor
opvang of hergebruik van regenwater aan te bieden en
op korte termijn met een raadsvoorstel te komen over
de kosten, omvang en effecten ;
- te onderzoeken of eventueel aan nieuwe inwoners
van grondgebonden woningen een regenton
beschikbaar kan worden gesteld en een raming van de
kosten te verstrekken;
- te onderzoeken of er eisen gesteld kunnen worden
aan nieuw te bouwen woningen met betrekking tot
regenwateropvang;
- aan te geven welke subsidies of mogelijkheden er
zijn, m.b.t. voorlichting en / of technische
ondersteuning bij het afkoppelen van verhardingen,
zodat minder regenwater in het riool komt;

94- 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Groenonderho
ud

verzoekt het college:
- extra capaciteit in de vorm van inhuur in het
groeiseizoen in te zetten op het gebied van
groenonderhoud, met name snoei en
onkruidverwijdering;
- te onderzoeken of IJmond Groen tijdelijk extra
mensen kan inzetten;
- dat, indien het hierboven genoemde niet mogelijk
blijkt, te onderzoeken of andere partijen hiervoor
ingehuurd kunnen worden;
- 30.000 euro op te nemen in de begroting en dit te
verwerken bij de begrotingsbehandeling;
- te monitoren of dit een kwalitatief beter beeld in de
wijken oplevert en tot minder verzoeken leidt;



89- 5-7-2017 Rvs.
Kadernota
onderdeel
(deel 2)

Constaterende dat;
- er in diverse steden in Nederland al weekendscholen
bestaan;
- deze weekendscholen primair bedoeld zijn voor
talentvolle jongeren van 10-14 jaar uit (sociale)
achterstandsituaties;
- een weekendschool jongeren kennis laat maken met
interessante vakgebieden uit de wereld van cultuur en
wetenschap, waarmee zij van huis uit niet in aanraking
mee komen;
- jongeren hiermee geïnspireerd en gemotiveerd
worden om hun horizon te verbreden en hun kansen te
vergroten;
Verzoekt het college om;
- een pilot van een jaar te faciliteren voor een
weekendschool in Beverwijk;
- te onderzoeken of dit in IJmondiaal verband opgezet
kan worden;
- de pilot te evalueren na een jaar en de raad in
december 2018 te informeren over deze evaluatie.

85- 10-11-2016 Plukveldjes Spreekt uit: Dat deze plukveldjes een educatief
karakter zal hebben en dat de gemeente daardoor een
kleurrijke uitstraling zal krijgen. Tevens zal dit kleurrijk
geheel een beparing opleveren betreffende het
onderhoud van groen.

80- 7-7-2016 Aansluiting
Steenbreek

Verzoekt het college:
• de gemeente Beverwijk aan te melden als deelnemer
aan de Operatie Steenbreek;
• actief mee te werken aan de activiteiten van de
Operatie Steenbreek.

87 2-2-2017 Parkeren bij
het strand

Verzoekt het college:
• voor de start van het zomerseizoen te onderzoeken
of zodanige fysieke aanpassingen te maken zijn bij de
parkeerplaatsendicht bij het strand, dat foutparkeren
vrijwel onmogelijke wordt en of het haalbaar is dit op
korte termijn te realiseren;
• te onderzoeken of het mogelijk is het aantal
parkeerplaatsen dicht bij het strand uit te breiden en de
consequenties hiervan in kaart te brengen zowel
ruimtelijk als financieel.



11.1 9-11-2017 Programma-
begroting 2018
en meerjaren-
raming 2018-
2021:
Meedoen
experiment
regulren
achterdeur
wietteelt

Verzoekt het college:
- Zich bij het ministerie van Veiligheid aan te melden
voor het experiment met de gereguleerde wietteelt
zoals genoemd in het regeerakkoord.

99 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Maatschappelij
ke participatie
kinderen

Vraag het college om:
• Het bedrag bij de regeling maatschappelijke
participatie van kinderen te verhogen van € 200,- naar
€ 350,- (per jaar);

96 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Financiele
buffer

Spreekt uit dat:
- Er jaarlijks een buffer van € 450.000 in de begroting
moet worden opgenomen;

95 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Speeltoestelle
n voor de
jeugd

verzoekt het college:
- om de speelbehoefte van jonge kinderen te
stimuleren door 50.000 euro structureel op te nemen in
de begroting ten behoeve van het onderhouden c.q.
vervangen en eventueel realiseren van nieuwe
speeltoestellen



91 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 - Ijsbaan
op het
Stationsplein

verzoekt het college:
- De ideeën aan ondernemers te presenteren en hen
het verder te laten oppakken;
- De ondernemers hier verder in te faciliteren;
- Eenmalig maximaal € 20.000 ter beschikking wordt
gesteld om een eerste aanzet te geven;
- De vervolgjaren voor de gemeente kostenneutraal te
laten zijn.

90 20-7-2017 Rvs.
Eindrapport
Onderzoeksco
mmissie
Leningenportef
euille

Spreekt als zijn mening uit dat:
De raad van de gemeente Beverwijk ontstemd is over
de toegepast handelswijze van het toenmalig college
om tot dit besluit te komen en hiervan helder en
duidelijk afstand neemt door haar afkeuring hierover uit
te spreken.

93 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Broedplaatsen

Besluit:
Het college opdracht te geven om:
• Een beleidskader gericht op de integrale aanpak
m.b.t. broedplaatsen te gaan ontwikkelen.
• Een voorlopige inschatting te maken van het
noodzakelijke budget voor het nieuwe, te ontwikkelen,
broedplaatsenbeleid.
• Het bestaande initiatief van de vereniging
Broedmachine i.o. aan te grijpen als een pilotproject.
• De beleidsontwikkeling en het pilotproject parallel te
laten lopen.
• De financiële consequenties voor de begroting van
gemeente Beverwijk te verwerken in de begroting
2018, en indien nodig als wijziging op de lopende
begroting 2017.



92 6-7-2017 Rvs.
Voorjaarsnota
2017 -
Digitalisering

spreekt uit dat:
- Het wenselijk is om 100% te digitaliseren en derhalve
voor scenario A, B en C te kiezen.
- Deze digitalisering niet aanvullend is en niet
vervangend, zodat de keuze voor niet digitaal blijft
bestaan

79 7-7-2016 Beverwijks
hout

Draagt het college op om:
• in gesprek te gaan met en zich  op de hoogte te
stellen van, de mogelijkheden en werkwijze die vof
Nederlands hout biedt, om Beverwijks hout uit de kap
van bomen maximaal te hergebruiken,
• te onderzoeken of hergebruik van gekapte bomen,
snipperhout en snoeiafval ten behoeve van de
buitenruimte of lokale biobrandstof een mogelijkheid is;
• hierover de raad uiterlijk in het vierde kwartaal van
2016 te informeren.

78 7-7-2016 Tijdelijke
ijsbaan
Stationsplein

Spreekt zijn mening uit dat er een onderzoek moet
komen naar de haalbaarheid van een, jaarlijks
terugkerende, tijdelijke ijsbaan op het Stationsplein in
de wintermaanden, al dan niet met ondersteuning van
plaatselijke ondernemingen en/of het heffen van een
symbolisch entreegeld en verzoekt het college om vóór
de raadsbehandeling van de begroting 2017 met de
uitkomsten van dit onderzoek naar de gemeenteraad
te komen.
en verzoekt het college om vóór de raadsbehandeling
van de begroting 2017 met de uitkomsten van dit
onderzoek naar de gemeenteraad te komen.



48 11-11-2014 Open data Spreekt als zijn mening uit;
• het college te verzoeken te onderzoeken welke dat
binnen Beverwijk  beschikbaar is en binnen de
wettelijke kaders geschikt zijn om als open dat
beschikbaar te stellen;
• deze open data te publiceren op internet,
gebruikmakend van gangbare Open  Standaarden,
interfaces en formaten;
• te beginnen met het beschikbaar stellen van de
informatie die periodiek aan  het CBS wordt gestuurd,
waaronder de begroting- en realisatiecijfers;
• Ook historische data gepubliceerd worden.

88 11-5-2017 Rvs Plan van
aanpak
afvaldumpinge
n

van oordeel zijnde dat:
- de gemeenteraad van Beverwijk nog steeds van
oordeel is dat directeuren van bedrijven met overheden
als aandeelhouders niet meer behoren te verdienen
dan een minister: maximaal 179 duizend euro per jaar;
- dit standpunt onvoldoende voor het voetlicht kon
worden gebracht doordat de gemeente Beverwijk zijn
aandelen heeft ondergebracht bij het Afvalschap
IJmond Zaanstreek;
- de Beverwijkse raad een duidelijk signaal wil afgeven
hoe hij denkt over het besluit om het directiesalaris te
maximeren op WNT + 10%.

84 10-11-2016 Opvangvoorzie
ning
Mannelijke
slachtoffers
huiselijk
geweld

De raad verzoekt het college om onderzoek te doen
naar de regionale behoefte aan faciliteiten voor deze
groep mannen, de wijze waarop dit nu is ingevuld. En
indien nodig de Raad voorstellen te doen met als doel
de benodigde voorzieningen ter beschikking te stellen
aan de doelgroep.

82 10-11-2016 Thuisbezorgin
g
identiteitspapie
ren en
reisdocumente
n

Verzoekt het college:
• te onderzoeken om thuisbezorging van paspoorten in
Beverwijk mogelijk te maken;
• uiterlijk 1 april 2017 de raad te informeren over de
mogelijkheden.



75 30-6-2016 Sportnota
2016-2019

Verzoekt het college:
• In samenspraak met de scholen te inventariseren
welke kinderen
 zonder zwemdiploma A en B de basisschool dreigen
te verlaten.
• In samenspraak met het sportfondsenbad de ouders
van deze
kinderen een gepast aanbod te doen tot het behalen
van de zwemdiploma’s A en B en te bevorderen dat zij
hiervan gebruik maken.
• Kinderen uit gezinnen met een minimum inkomen te
faciliteren tot het
 behalen van het zwemdiploma A en B

86 2-2-2017 Preventie- en
Alcoholplan
2017-2021

Spreekt uit: de volgende prioriteiten uit het
Uitvoeringsprogramma Alcohol als prioriteit 4 te
bestempelen en verzoekt het college daarmee te
schrappen uit het uitvoeringsplan; 1) artikel 25 lid 1
DHW: verbod op aanwezigheid van alcohol in voor
publeik toegankelijke bedrijfsruimte, tenzij er
rechtmatig een horeca- of slijtersbedrijf wordt
uitgeoefend; 2) artikel 25 lid 2 DHW: verbod op
nuttigen van alcohol in voor publiek toegankelijke
bedrijfsruimte, tenzij er rechtsmatig een horeca- of
slijtersbedrijf wordt uitgeoefend.

83 10-11-2016 Experimenten
participatiewet

Verzoekt het college:
• te onderzoeken of en in welke vorm het mogelijk is
om mee te werken aan het 'Tijdelijk besluit
experimenten Participatiewet, waarbij het de voorkeur
geniet dat in IJmondiaal verband te doen;
• de raad hierover per brief re informeren en/of uiterlijk
in de eerste helft van 2017 met een raadsvoorstel te
komen.

81 7-7-2016 Kaderstellende
discussie
Voorjaarsnota

Verzoekt het college:
• Om in kaart te brengen op welke manier andere
gemeenteraden, bijvoorbeeld in Velsen en Heemskerk,
voorafgaand aan de begroting, een
kaderstellende/prioriterende discussie voeren.
• Uiterlijk in februari 2017 een voorstel aan de
gemeenteraad voor te leggen om in de P&C cyclus
een moment op te nemen waarin de gemeenteraad de
prioriteiten en kaders voor het aankomende
begrotingsjaar kan bediscussiëren.



76 7-7-2016 Digitale
dienstverlening

Verzoekt het college: Met concrete voorstellen te
komen om in 2020 alle gemeentelijke dienstverlening
ook digitaal (dus plaats- en tijdsonafhankelijk) af te
kunnen handelen
- Deze voorstellen in IJmondiaal verband af te
stemmen
- Na de verkenning de eerste schetsen als denkrichting
tijdig voor de behandeling van de financiële kadernota
2018-2021 in een raadscommissie voor te leggen en
daarmee de mogelijkheid te bieden het draagvlak van
de voorstellen te toetsen, met als doel in de financiële
kadernota 2018-2021 een eventueel besluit te kunnen
nemen over mogelijke nog te nemen investeringen om
de digitale dienstverlening te verbeteren.

74 30-6-2016 Sportnota
2016-2019

vraagt het college met de acties van de Sportnota in
het achterhoofd als extra actiepunt uit te voeren:
• Gemeente gaat op korte termijn in overleg met de 4
voetbalclubs op Sportpark Adrichem ten aanzien van
de toekomst van de voetbalverenigingen

72 12-5-2016 Kermis op het
Meerplein.

spreekt als zijn mening uit dat de raad na de zomer in
overleg met ondernemers, bewoners en
kermisexploitanten actief in gesprek gaat over de
locatie van de kermis om samen tot de beste kermis op
de beste locatie te komen.
en gaat over tot de orde van de dag.

73 12-5-2016 Salariëring
topfunctio-
narissen
verbonden
partijen (HVC).

Verzoekt het College van B&W om:
• Op de eerstvolgende aandeelhoudersvergadering
van HVC met grote klem aan te dringen bij de Raad
van Commissarissen het salaris van de directie van de
NV HVC aan te passen conform de wet WNT, zowel
voor de statutaire als de titulaire directieleden. en gaat
over tot de orde van de dag.

77 7-7-2016 Dienstverlenin
g

Vraagt het college: een kwalitatief
klanttevredenheidsonderzoek uit te voeren, waarbij
inwoners, ondernemers en partners gevraagd worden
naar hun ervaringen omtrent de dienstverlening van
gemeente Beverwijk. Hierover vóór januari 2017
terugkoppeling te geven aan de raad.



59 5 en 9-11-
2015

Programmabe
groting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019:
Hardloop-
wedstijd bij
heropening
Velsertunnel

Verzoekt het college:
om samen met de IJmond-colleges van B&W in de
richting van Rijkswaterstaat te bepleiten dat er bij de
(her-)opening van de Velsertunnel een
hardloopwedstrijd wordt georganiseerd.

69 25-2-2016 Rapportage
uitvoering
Preventie- en
handhavings-
plan Alcohol.

Verzoekt het college:
• Een integraal handhavingsprogramma op te stellen
waarbij inzicht wordt gegeven in de totale
handhavingscapaciteit en waarbij:
o de keuzes voor handhaving worden gemaakt op
basis van bestuurlijke prioriteiten
o dit integraal handhavingsprogramma ter
besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd.

59 5 en 9-11-
2015

Programmabe
groting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019:
Hardloop-
wedstijd bij
heropening
Velsertunnel

Verzoekt het college:
om samen met de IJmond-colleges van B&W in de
richting van Rijkswaterstaat te bepleiten dat er bij de
(her-)opening van de Velsertunnel een
hardloopwedstrijd wordt georganiseerd.

57 29-10-2015 Aanbevelingen
t.a.v.
monitoring van
de
IJmondcommis
sie.

constateert dat: de functie van steunfractielid in
Beverwijk, Heemskerk en Velsen op verschillende
wijze wordt ingevuld en er daarom geen spreekrecht
mogelijk is voor steunfractieleden in de
IJmondcommissie;
is van oordeel dat dat wel wenselijk is;
en verzoekt de griffie opdracht te geven samen met de
griffies van Beverwijk en Heemskerk te inventariseren
hoe de werkwijze op dit moment is van
steunfractieleden in de drie afzonderlijke gemeenten
om vervolgens met een voorstel te komen dat leidt tot
uniformiteit van functioneren zodat spreekrecht
mogelijk wordt binnen de IJmondcommissie;
en gaat over tot de orde van de dag.



62 5 en 9-11-
2015

Programma-
begroting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019: Regeling
besluit bijstand-
verlening
zelfstandigen
(Bbz)

Vraagt het college:
om het gebruik van het Besluit bijstandverlening
zelfstandigen (Bbz) meer te gaan promoten, en indien
noodzakelijk ook te gaan faciliteren.
En gaat over tot de orde van de dag.

71 12-5-2016 Algemene
Subsidieveror-
dening 2016.

Verzoekt het college:
• Om de per 1 juli 2016 verleende subsidies te
publiceren op de website en hierbij in elk geval te
vermelden
• (Sub-) beleidsveld
• Subsidieontvanger
• Hoogte van het subsidiebedrag
• Omschrijving subsidieaanvraag
• De gemeenteraad zo spoedig mogelijk te melden
binnen welke termijn deze faciliteit is te realiseren.

70 7-4-2016 Onafhankelijk
onderzoek
uitlogen
Aagtenbelt

Spreekt uit:
1. De raad verzoekt het College om een onafhankelijk
onderzoeksbureau onderzoek te laten verrichten naar
de realisatie van het Aagtenpark invloed die dat heeft
op de verspreiding van toxische stoffen in het
grondwater.
2. In het bijzonder moet het onderzoeksbureau een
uitspraak doen over het risico dat de inwoners van de
Broekpolder lopen bij verplaatsing van de toxische
stoffen via het grondwater richting hun woonwijk.
3. Wanneer het onderzoeksbureau ieder risico
constateert luidt het verzoek om afdoende maatregelen
te adviseren.
4. Het college publiceert het rapport met daarbij alle
relevante dossierstukken eenvoudig vindbaar op de
website van de gemeente.
5. De keuze van het onderzoeksbureau en de
opdrachtformulering vooraf aan de raadscommissie ter
goedkeuring voor te leggen.
En gaat over tot de orde van de dag.



56 29-10-2015 Strategische
IJmond
Agenda.

spreekt als zijn mening uit dat;
aan de Regiegroep van de IJmondcommissie te
verzoeken om ter ondersteuning van een gezamenlijke
verkenning voorafgaande aan de meningsvorming en
beslissing over een samenwerkingsvorm of
bestuursmodel best passend bij de IJmond, een
werkconferentie te organiseren. In deze
werkconferentie wordt een assortiment aan
samenwerkingsvormen en bestuursmodellen belicht
waarbij ervaringsdeskundigen de voor- en nadelen
ervan uit de doeken doen. De werkconferentie is
bedoeld voor stuurgroep-, raads- en collegeleden van
de IJmond gemeenten en een selectie van
stakeholders. Over de inhoud van de werkconferentie
wordt door de Regiegroep aan de IJmondcommissie
gevraagd haar wensen globaal kenbaar te maken.
en gaat over tot de orde van de dag.

43 3-7-2014 Sport- en
sp(e)lbehoefte

spreekt uit: het college op te dragen te onderzoeken
wat de behoefte is voor sport- en speelgelegenheden,
trap- en speelveldjes in de buurten en aan de    hand
van de uitkomsten met een plan te komen voor de
mogelijkheden om het aanbod beter aan te sluiten bij
de behoefte; de resultaten hiervan kunnen verwerkt
worden in het sport- en spelbeleid.



67 17-12-2015 Motie vreemd
aan de orde
over evaluatie
project
Heliomare

Vraagt het college:
-  Met een feitenrelaas van het begin tot het einde van
het project Heliomare te komen;
-  Inzicht te geven in de factoren die veroorzaakt
hebben dat het project geen doorgang heeft kunnen
vinden;
-  Te formuleren welke leerpunten het college uit het
mislukken van dit project heeft gehaald;
-  De eisen voor het kind- en jeugdcentrum in
Beverwijk te vergelijken met de eisen in Heemskerk;
-  Een overzicht te verschaffen van de gemaakte
kosten voor het project en eventuele toekomstige
kosten m.b.t. Heliomare.
-  Vóór 25 februari 2016 deze onderdelen in de vorm
van een evaluatiedossier aan te bieden aan de raad.
Verzoekt de raad en de agendacommissie:
-  Het door het college opgestelde dossier ter evaluatie
te agenderen voor de commissievergadering van 10
maart 2016;
-  Naar aanleiding van het dossier en de
evaluatievergadering, in raad van 7 april 2016 te
besluiten of nader onderzoek d.m.v. een
raadsenquête, nodig is.



66 12-11-2015 Motie vreemd
aan de orde
over vluch-
telingenopvan
g

Vraagt het college:
• Samen te werken met de regio, zowel in de IJmond
als in VRK-verband, om te komen tot hulp aan
vluchtelingen;
• Hierbij de Beverwijkse maat niet uit het oog te
verliezen;
• Hierbij rekening te houden met de gevoelens van
inwoners en de gevolgen voor hun leefomgeving zo
veel mogelijk te beperken;
• Waar sprake is van fysieke opvang ook te zorgen
voor maatschappelijke opvang, zoals onderwijs,
dagbesteding, inburgering en (tijdelijk) werk om de
integratie van vluchtelingen zo soepel mogelijk te laten
verlopen;
• De mogelijkheden voor noodopvang op beperkte
schaal en met een duidelijk afgebakende tijdsduur te
onderzoeken en daartoe locaties te verkennen;
• In te zetten op het huisvesten van extra
statushouders door het tijdelijk toevoegen van extra
woningen aan de woningvoorraad, zodat dit niet ten
koste gaat van inwoners die nu op een huis wachten.
Bijvoorbeeld door het ombouwen van bedrijfspanden;
• De raad en de inwoners van Beverwijk en in het
bijzonder de directe omgeving van de eventuele
opvang, duidelijk te informeren over de voorgenomen
plannen;
Initiatieven vanuit de samenleving te inventariseren op
het gebied van huisvesting, integratie, inburgering,
dagbesteding etc.

64 5 en 9-11-
2015

Programma-
begroting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019: Naam
Pieter
Verhagenlaan

De raad van de gemeente Beverwijk spreekt in de
vergadering van 5 november 2015 als zijn mening uit
dat de naam Pieter Verhagen gehandhaafd dient te
blijven en verzoekt het college dit te bewerkstelligen.
En gaat over tot de orde van de dag.



63 5 en 9-11-
2015

Programma-
begroting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019: Studie-
bijeenkomst
over
problematiek
extreme
neerslag

Spreekt uit:
De raad van de gemeente Beverwijk voornemens is
om, in aanloop naar de behandeling van het nieuwe
GRP een studiebijeenkomst te organiseren over de
problematiek van extreme neerslag op
maaiveldniveau. Het doel is om de raadsleden te
voorzien van kennis over dit onderwerp (algemeen) en
over de Beverwijkse situatie in het bijzonder. Het doel
van deze bijeenkomst is nadrukkelijk ook om inwoners
van Beverwijk te laten participeren bij de
beleidsvoorbereiding. Het idee is om het onderwerp
populair wetenschappelijk te benaderen bijvoorbeeld
met behulp van de weermannen of –vrouwen van het
KNMI.
N.B. De fractie van GroenLinks is desgewenst bereid
het voortouw te nemen bij de organisatie van een
dergelijke bijeenkomst.
En gaat over tot de orde van de dag.

60 5 en 9-11-
2015

Programma-
begroting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019: Dienst-
verlening via
Whatsapp

Spreekt als zijn mening uit dat:
- Het college onderzoek doet naar de wenselijkheid
van Whatsapp en welke kosten aan implementatie
verbonden zijn;
- De berichtendienst na een half jaar geëvalueerd
wordt;
- Het onderzoek uiterlijk 1 mei 2016 is uitgevoerd.

58 5 en 9-11-
2015

Programma-
begroting 2016
en meerjaren-
raming 2016-
2019:
Bewegings-
onderwijs op
basisscholen

Verzoekt het college:
• Te inventariseren wat het huidige aanbod per
basisschool, per groep is aan bewegingsonderwijs.
• Na te gaan wat de wensen van de verschillende
basisscholen zijn als het gaat om het aantal en de duur
van de lessen bewegingsonderwijs per 1 augustus
2016,
• Aan te geven wat de mogelijkheden en knelpunten
zijn voor de gemeente Beverwijk om hiervoor ruimte
beschikbaar te stellen in de gymnastiekzalen.
De raad hiervan medio maart 2016 op de hoogte te
stellen.



54 19+25-3-
2015

Parkeer-
gelegenheid
voor
hoofdkantoor
Rabobank

Overwegende dat:
- vertrek van een belangrijke werkgever als Rabobank
ongewenst is;
- het belangrijk is om werkgelegenheid in Beverwijk te
behouden;
- nog meer lege panden in Beverwijk ongewenst zijn;
  Spreekt als zijn mening uit:
  Dat het college:
- zich redelijkerwijs tot het uiterste inspant om de
Rabobank in Beverwijk te behouden.

53 19+25-3-
2015

Digitale
verkiezings-
borden

Spreekt uit dat:
• Het wenselijk is dat de gemeente Beverwijk overstapt
op moderne verkiezingsborden, zoals op bijgaande
foto zichtbaar;
• Het wenselijk is dat deze borden bij de eerste
volgende verkiezingen beschikbaar zijn;
Verzoekt het college:
• Om er zorg voor te dragen dat bij de volgende
verkiezingen genoemde borden voor de aan de
verkiezingen deelnemende partijen beschikbaar zijn;
• De kosten voor de borden te dekken uit de
begrotingspost verkiezingen.

52 11-11-2014 (Regionale)
detailhandels-
visie

spreekt als haar mening uit:
1. het college te verzoeken de (regionale)
detailhandelsvisie te actualiseren en  deze via de
IJmondcommissie voor de zomer 2015 aan de raden
van de  IJmondgemeenten aan te bieden ter
vaststelling:
2. indien het bovenstaande niet in IJmondverband
mogelijk blijkt een  geactualiseerde detailhandelsvisie
zo spoedig mogelijk daarna aan te bieden  aan de
gemeenteraad van Beverwijk.

51 11-11-2014 Onderzoek
Energy
Revolving
Fund

Spreekt als haar mening uit;
- het college te verzoeken om de mogelijkheden en
risico’s van een Energy Revolving Fund te
onderzoeken en de resultaten van het onderzoek te
presenteren voor 1 mei 2015.



50 11-11-2014 Opdracht
Regionaal
Economisch
Bureau (REB)

Spreekt als zijn mening uit;
Het REB zodanig te sturen dat zij effectief inzetten op:
• het minimaliseren van economische schade door
sluiting van de Velsertunnel  en
• het verbeteren van het vestigingsklimaat van de
IJmond voor bedrijven
Roept op:
• Daarbij de raad te informeren middels een
uitvoeringsplan en de raad een  voorstel te doen op het
moment dat er meer middelen nodig blijken.

49 11-11-2014 Gratis Wifi Spreekt als zijn mening uit;
- in nauw overleg met belanghebbenden (zoals b.v.
ondernemersverenigingen) een
  onderzoek te doen naar de mogelijkheden en kosten
van een (gratis) dekkend Wifi-
  netwerk in druk bezochte openbare gebieden;
- te onderzoeken of een bijdrage van de provincie hier
in mogelijk is;
- om op korte termijn een terugkoppeling te geven over
de haalbaarheid.

47 11-11-2014 Taalachter-
standenbeleid

Spreekt als haar mening uit;
-verzoekt het college om taalontwikkelingsstoornis bij
kinderen als belangrijk speerpunt mee te nemen in het
taalachterstandenbeleid
-verzoekt het college de mogelijkheden en financiële
gevolgen te onderzoeken om VVE ook op
kinderdagverblijven aan te bieden.

46 11-11-2014 Uitklimvoor-
zieningen
amfibieën,
putten en
kolken

Spreekt als haar mening uit;
• Dat het college nota neemt van het  Rapport (
Rioned) “ Amfibieën in straatkolken“
• Een start maakt met de daarin genoemde
aanbevelingen en een beleidsplan over dit onderwerp
opneemt in het programma water en Riool.

45 2-10-2014 Gemeentelijke
Ombudsman

Spreekt uit:
Verzoekt het college te onderzoeken op welke wijze en
in welk (liefst regionaal) verband een Ombudsman
meerwaarde heeft en aan te stellen is. Na dit
onderzoek komt het college in 2015 met een
rapportage en/of raadsvoorstel hiertoe bij de Raad
terug.



44 2-10-2014 Verordening
Maatschappe-
lijke
Ondersteuning

En verzoekt de colleges van Uitgeest, Heemskerk,
Beverwijk en Velsen:
•  Ervoor zorg te dragen dat de lerende praktijk niet
wordt toegepast voor wat betreft het omgaan met
privacygevoelige gegevens binnen de transities,
conform het advies van het CPB;
•  Uiterst zorgvuldig om te gaan met het
proportionaliteitsbeginsel (niet meer gegevens
opvragen dan noodzakelijk) en te voldoen aan de door
de wet gestelde eisen van transparantie,
controleerbaarheid en beveiliging.

42 3-7-2014 Jaarrekening
2013

verzoekt de auditcommissie om ten behoeve van de
begroting 2016 met een uitgewerkt plan te komen ter
verbetering van de toegankelijkheid van de
jaarrekening (en de begroting) op basis van bij de
overwegingen en constateringen genoemde punten.

41 1-7-2014 Motie Mw.
Rood over de
Participatiewet

Verzoekt het college: Binnen de lopende pilot
“Beverwijk biedt ‘maat’-werk” in overleg met het
onderwijs, de mogelijkheid te verkennen om cliënten te
plaatsen op scholen.

40 13-3-2014 Omvorming
groepen
peuterspeel-
zalen en Stg.
Welzijn
Beverwijk

overwegende dat:
 er een structureel tekort op de begroting van de
peuterspeelzalen is ontstaan;
 dit tekort vanaf 2015 wordt opgelost door met
homogene groepen te gaan werken;
 er dan voor 2014 nog een tekort van € 22.000
resteert;
 het wenselijk is dat dit tekort middels een eenmalige
aanvullende subsidie wordt weggenomen;
  verzoekt het college om bij de besprekingen met de
Stichting Welzijn over de   totale begroting 2014, de
wens van de raad te betrekken;
  en gaat over tot de orde van de dag



39 13-2-2014 Regionale
mobiliteitsvisie
IJmond Bereik-
baar 2013

Constaterende dat:
- De Nederlandse Spoorwegen hebben aangekondigd het treinaanbod
tussen Beverwijk, Haarlem en Amsterdam per 2015 wil versoberen;
- De Nederlandse Spoorwegen hebben aangekondigd volgend jaar te gaan
snijden in de dienstregeling tussen Beverwijk, Haarlem en Amsterdam;
- Dit tot gevolg heeft dat de Intercity Alkmaar – Beverwijk- Haarlem wordt 
gedegradeerd tot een sprinter (stoptrein) en er buiten de spits geen directe
verbinding meer zal zijn tussen Beverwijk en Amsterdam;
- De reistijden behoorlijk toenemen;
- De voorzieningen in de sprinter stoptreinen onvoldoende zijn (geen toilet)
- Dit voorstel het probleem van de overvolle treinen in deze regio niet
oplost;
- Dit voorstel past in een zorgwekkende trend van verslechtering van de
treinverbindingen in westelijk Noord-Holland:
1. Rond 2000 is de intercity naar Utrecht vanaf Haarlem al opgeheven,
waardoor het reizen naar Utrecht vanuit onze regio meer reistijd vergt;
2. In 2011 de intercity Alkmaar - Haarlem - Den Haag CS al is opgeheven;
3. Tegelijk met de opheffing van de bovengenoemde intercity, is er ook
geen aansluiting meer op de intercityverbinding  tussen Haarlem en Den
Haag CS.
  Overwegende dat:

 Het voor de ontwikkeling van de stad Beverwijk, de omliggende
gemeenten en de brede regio Noord-Holland Noord een slechte
ontwikkeling is:

 De bereikbaarheid van voor de stad en de regio van groot belang is;

 Het voor inwoners van Beverwijk en de brede regio, die in Amsterdam,
Haarlem, Leiden of Den Haag werken deze verbinding uitermate
verslechtert; 
  Van oordeel dat:

 Maximale invloed moet worden uitgeoefend op de directie van de
Nederlandse Spoorwegen;

 Dat hierbij actief de samenwerking met het bedrijfsleven en politici uit de
regio moet worden gezocht;
  Verzoekt het college om:

 Direct in contact te treden met de directie van de Nederlandse
Spoorwegen;

38 19-12-2013
en 7-1-2014

Rekenkamer-
onderzoek bij
samenwer-
kingsvormen

draagt het college op:
• bij elke aanbesteding en dienstverleningsovereen-
komst die de gemeente afsluit met bijvoorbeeld een
zorgaanbieder respectievelijk samenwerkingsverband
of centrumgemeente er in de bepalingen van het
contract standaard een verplichting tot medewerking
aan rekenkamercommissie-onderzoek is opgenomen;
• dat in elke gemeenschappelijke regeling of dienst-
verleningsovereenkomst die de gemeente afsluit
bepalingen zijn opgenomen waarmee de reken-
kamer(commissie)s van de deelnemende gemeenten
afzonderlijk en in samenwerking in staat worden
gesteld om alle informatie te verkrijgen die voor de
wettelijke taakuitoefening nodig is.

37 19-12-2013
en 7-1-2014

Zwemvaardig-
heid jeugd /
schoolzwem-
men

Spreekt uit het college te vragen om onderzoek te
doen naar de zwemvaardigheid van de kinderen in
onze gemeente en naar de wenselijkheid om dit
bijvoorbeeld d.m.v. schoolzwemmen te verbeteren.



35 7 en 11-11-
2013

Programma-
begroting 2014
/ MJR 2014-
2017;
Velsertunnel.

en verzoekt het college van burgemeesters en
wethouders om:
Bij Rijkswaterstaat en de verantwoordelijk minister
de problematiek onder de aandacht te brengen en aan
te dringen op een aanmerkelijk kortere periode van de
werkzaamheden en zo mogelijk een algehele afsluiting
van beide tunnelbuizen te voorkomen.
Bij Rijkswaterstaat compenserende maatregelen af
te dwingen die forenzen in staat stelt een alternatief
voor de auto te hebben;
en verzoekt de griffie deze motie ter kennis te brengen
van de IJmondgemeenten.

34 7 en 11-11-
2013

Programma-
begroting 2014
/ MJR 2014-
2017;
Zwerfafval /
Gemeente
Schoon

spreekt uit het college op te dragen een overeenkomst
te sluiten met Gemeente Schoon om gebruik te maken
van de diensten en producten van deze instelling
waardoor onze stad en dorp een nog schonere
uitstraling zal verkrijgen.

33 7 en 11-11-
2013

Programma-
begroting 2014
/ MJR 2014-
2017;
Grondbeleid

spreekt als zijn mening uit dat het grondbeleid aan
vernieuwing toe is;
geeft het college de opdracht het huidig grondbeleid te
evalueren en een   nieuw grondbeleid ter
besluitvorming aan de raad voor te leggen voor 1 juli
2014.

32 7 en 11-11-
2013

Programma-
begroting 2014
/ MJR 2014-
2017; Website
Buuv

Spreekt uit;
het college aan te sporen om het initiatief
www.buuv.nu te bekijken en te   onderzoeken of dit, of
een dergelijk, instrument ook in Beverwijk of zelfs in de
gehele IJmond uitgerold kan worden.

31 7 en 11-11-
2013

Programma-
begroting 2014
/ MJR 2014-
2017;
Ontwikkeling
Omgevingsdie
nst NZKG+

draagt het college op om:
- nadrukkelijk in het proces, naar een eventueel
samengaan, te sturen op duidelijkheid over de effecten
van een Omgevingsdienst NZKG+ voor de gemeente
Beverwijk en dan met name op de aspecten kosten,
kwaliteit en lokale zeggenschap;
- over de positie van Beverwijk in een eventuele
omgevingsdienst NZKG+ geen richtingbepalende of
onomkeerbare beslissingen te nemen voordat de raad
hierover besloten heeft.

30 3-10-2013 Onderwijs-
achterstanden-
beleid

Verzoekt het college:
alsnog doch in ieder geval voor 1 januari 2015, tot de
invoering van een goed werkende Lokaal Educatieve
Agenda te komen.



29 2-7-2013 Financiële
Kadernota
2014-2017.

Spreekt uit:
 dat het wenselijk is dat zowel de gemeenteraad als
het college van B&W zich ervoor  inzet dat het
weerstandsvermogen eind 2013 weer in de range 1.0 -
1.4 belandt.

28 2-7-2013 Financiële
Kadernota
2014-2017.

Spreekt uit:
• het college te verzoeken om samen met PWN en/of
Join te Pipe een voorstel op te stellen voor een
watertappunt , te plaatsen in de buurt van het Stadhuis
en het NS station van Beverwijk;
• in het voorstel op te nemen de beheer- en
onderhoudslasten en de investeringen;
• dit voorstel te presenteren aan de gemeenteraad bij
de behandeling van de begroting 2014.
En gaat over tot de orde van de dag.

27 20-6-2013 Vaststelling
Visie
Noordzee-
kanaalgebied
(NZKG).

Spreekt uit:
dat het college wordt gevraagd om vooruitlopend op /
anticiperend op de visie 2040  Noordzeekanaalgebied
alles in het werk te stellen om op zo’n kort mogelijke
termijn  te starten met de uitvoering van maatregelen
gericht op het verminderen van de  fijnstofbelasting in
de IJmond, in het bijzonder door aan te dringen op
walstroom  faciliteiten in de haven van IJmuiden en
een afwaardering van de A22.
En gaat over tot de orde van de dag.

26 20-6-2013 Vaststelling
Visie
Noordzee-
kanaalgebied
(NZKG).

Spreekt uit:
dat het college wordt gevraagd om de visie 2040
Noordzeekanaalgebied te  bevorderen dat de Coen-
Vlothavens niet actief zullen worden getransformeerd.
In die zin dat de passage over eventueel
besluitvorming over 13 jaar en de limitering tot  2029
van dit besluit komen te vervallen.
En gaat over tot de orde van de dag.

25 20-6-2013 Vaststelling
Visie
Noordzee-
kanaalgebied
(NZKG).

Spreekt uit:
dat het college wordt gevraagd om de visie 2040
Noordzeekanaalgebied te  bevorderen dat heldere
criteria, voorwaarden en compenserende maatregelen
worden geformuleerd bij een  eventuele transformatie
van bedrijventerreinen naar  gecombineerd
woonwerkgebied, in overleg met het bedrijfsleven.
En gaat over tot de orde van de dag.



24 20-6-2013 Vaststelling
Visie
Noordzee-
kanaalgebied
(NZKG).

Spreekt uit:
dat het college wordt gevraagd om de visie 2040
Noordzeekanaalgebied te  bevorderen dat meetbare
voorwaarden worden opgenomen bij een eventuele
havenuitbreiding in de Houtrakpolder.
En gaat over tot de orde van de dag.

23 20-6-2013 Gewijzigde
vaststelling
bestemmings-
plan
Bomenbuurt,
Vondelkwartier
en
Akerendam.

Spreekt uit:
dat het college wordt gevraagd om met het Rode
Kruisziekenhuis afspraken te maken teneinde
overeenstemming te bereiken zodat de
Akerendamlaan als demarcatielijn geldt voor enerzijds
de activiteiten van het Rode Kruisziekenhuis en 
anderzijds de woonwijk, met een groenkarakter
passend binnen de context van de omgeving.

22 20-6-2013 Gewijzigde
vaststelling
bestemmings-
plan
Bomenbuurt,
Vondelkwartier
en
Akerendam.

Spreekt uit:
Het college de opdracht te geven de mogelijkheden te
onderzoeken het NOVA- college te verplaatsen naar
andere locaties binnen Beverwijk en met name die
plaatsen te onderzoeken die gemakkelijk bereikbaar
zijn met het openbaar vervoer.
Daarover uiterlijk in november 2013 de raad te
informeren.

21 20-6-2013 Motie van de
fracties van
PvdA-VVD-
CDA-GL over
Wronki

Spreekt uit:
dat de gemeente Beverwijk geen Stedenband heeft
gehad en ook niet heeft met Wronki;
het college op te dragen het gemeentebestuur van
Wronki en de Stichting Stedenband Beverwijk-Wronki
van de inhoud van deze motie op de hoogte te stellen;
het college op te dragen de
samenwerkingsovereenkomst met Wronki op te
zeggen.
En gaat over tot de orde van de dag.

20 16-5-2013 Kadernotitie
Transitie
jeugdzorg
IJmondge-
meenten

draagt de griffie op;
de mogelijkheid van een intergemeentelijke commissie
Transities IJmond te  onderzoeken;
een verordening voor te stellen regelende de taken,
bevoegdheden, samenstelling en werkwijze van de
commissie Transities IJmond;

19 1-11-2012 Begrotings-
cyclus

verzoekt het college de begrotingscyclus vanaf
boekjaar 2014 zodanig in te richten dat er meer tijd is
voor zowel het college als alle raadsfracties om een
evenwichtige bijdrage te kunnen leveren;
en gaat over tot de orde van de dag



18 1-11-2012 Fijnstof en
uitbreiding
milieubelasten
de activiteiten

Spreekt als zijn mening uit:
dat een verdere toename van milieubelastende
activiteiten vanuit Amsterdam onwenselijk is;
Verzoekt het college:
om gezamenlijk met de gemeente Velsen en de
Provincie Noord-Holland op te trekken om de belangen
van de gemeenten gezamenlijk te behartigen als het
gaat om eventuele verplaatsing van bedrijven en
activiteiten vanuit het havengebied van Amsterdam,
naar de IJmond;
en daarover de raad in het tweede kwartaal van 2013
te infomeren.

17 10-5-2012 ICT onderzoek
uitbesteding
ICT

verzoekt het college om:
 - te onderzoeken of de kosten voor ICT komende
jaren kan worden verminderd door het aanbesteden
van deze   functie;
 - daarover de raad zo mogelijk voor 12 juli 2012, maar
  uiterlijk eind oktober 2012 te informeren;
 en gaat over tot de orde van de dag.

16 10-5-2012 De Moriaan verzoekt het college om:
 - te onderzoeken of voor buurthuis De Moriaan in Wijk
aan
  Zee er besparingen mogelijk zijn door (bepaalde
  onderdelen) van de activiteiten uit te besteden of te
  privatiseren.
 - daarover de raad zo mogelijk voor 12 juli 2012, maar
  uiterlijk eind oktober 2012 te informeren;
 en gaat over tot de orde van de dag.

15 10-5-2012 Hulp bij
Huishouding

verzoekt het college om:
 -    te onderzoeken of de bijdrage van de gemeente
Beverwijk  aan Hulp bij Huishouding de komende jaren
      kan worden  verminderd;
- daarover de raad zo mogelijk voor 12 juli 2012, maar
      uiterlijk eind oktober 2012 te informeren;
 en gaat over tot de orde van de dag.

14 10-5-2012 Beheer
begraafplaats

verzoekt het college om:
 - te onderzoeken of de bijdrage van de gemeente
Beverwijk    aan het beheer van de begraafplaats de
komende jaren
   kan worden verminderd door het beheer van de
   begraafplaatsen van Beverwijk en Heemskerk samen
te  brengen;
- daarover de raad zo mogelijk voor 12 juli 2012, maar
  uiterlijk eind oktober 2012 te informeren;
 en gaat over tot de orde van de dag.



13 10-5-2012 Verkeers-
borden

verzoekt het college om:
 - te onderzoeken of de kosten voor verkeersborden
   komende jaren kunnen worden verminderd door
   verkeersborden te verwijderen;
- daarover de raad zo mogelijk voor 12 juli 2012, maar
  uiterlijk eind oktober 2012 te informeren;
   en gaat over tot de orde van de dag.

12 10-5-2012 HVC/ReinUnie verzoekt het college om:
 - te onderzoeken of de bijdrage van de gemeente
Beverwijk aan de HVC/ReinUnie de komende jaren
kan worden  verminderd;
 - daarover de raad zo mogelijk voor 12 juli 2012, maar
   uiterlijk eind oktober 2012 te informeren;
 en gaat over tot de orde van de dag.

11 23-2-2012 Motie
Kinderpardon

spreekt als zijn mening uit:
dat het wenselijk is dat de minister voor Immigratie &
Asiel een regeling treft die uitzetting van deze groep
kinderen voorkomt;
verzoekt het college deze motie ter kennis te brengen
van de minister voor Immigratie & Asiel;
en gaat over tot de orde van de dag. (N.B.: i.p.v. het
college is de griffie verzocht de motie naar de minister te
sturen)

10 23-2-2012 Samenstelling
college

spreekt als zijn mening uit:
dat met het aannemen van deze motie het vertrouwen
in wethouder mr. R.J. Piet is opgezegd;
en gaat over tot de orde van de dag.

9 3-11-2011 Maximeren
bouwleges

draagt het college op:
de tarieven in de Legesverordening die in de raad op 8
december aan de orde zullen komen zodanig aan te
passen, dat de maximering op € 1.000.000,- wordt
gesteld.
en gaat over tot de orde van de dag.

8 3-11-2011 Combineren
heffingen

draagt het college op, uiterlijk 1 februari 2012, een
nadere uitwerking te verstrekken van alle structurele
belastingen voor huishoudens met, per heffing, een
specificatie van de kosten en opbrengsten en de
grondslagen waarop de hoogte van de aanslag wordt
berekend;
en gaat over tot de orde van dag.



7 3-11-2011 Gemeentelijk
rioleringsplan /
rioolheffing

draagt het college op, uiterlijk in mei 2012, aan de raad
een geactualiseerde berekening voor te leggen inzake
de kosten van het GRP waardoor er mogelijkerwijs tot
lagere extra verhoging van de tarieven per 2013 kan
worden besloten;
en gaat over tot de orde van de dag.

6 3-11-2011 Renovatie
Alkmaarseweg

draagt het college op, uiterlijk 1 april 2012, aan de
commissie RES een nadere uitwerking te verstrekken
van het gehele plan, waar nodig gefaseerd, met als
oogmerk de werkzaamheden medio 2012 aan te
vangen;
en gaat over tot de orde van de dag.

5 3-11-2011 Bezuinigings-
voorstellen van
€ 7.000.000,00

draagt het college op een bezuinigingstaskforce in te
zetten teneinde met voor in totaal 7 miljoen euro aan
bezuinigingsvoorstellen te komen met als doel de
gemeenteraad een keuzemogelijkheid te geven om in
2014 bezuinigingen van in totaal 5 miljoen euro te
realiseren;
en gaat over tot de orde van de dag.

4 3-11-2011 Leningen verzoekt het college om:
1. proactief totale transparantie te geven door middel
van eenduidigheid informatie ten aanzien van de
leningen;
2. een expertmeeting te organiseren in november 2011
over de leningportefeuille en de treasury in Beverwijk;
3. bestemmingen voor de overtollige liquiditeiten,
bijvoorbeeld door plannen waartoe al is besloten
vooruit te halen;
4. terughoudend om te gaan met het te gelde maken
van bezittingen van de gemeente, zoals onroerend
goed;
5. dekking te vinden voor de kosten in incidentele
besparingen op de projecten. De projecten zijn de
belangrijkste oorzaak van de onnodige kosten. Het
college wordt verzocht incidentele meevallers voor de
incidentele kosten op de te vinden en met een voorstel
te komen om de kredieten aan te passen;
en gaat over tot de orde van de dag.



3 3-11-2011 Regionale
samenwerking

verzoekt het college om:
 - met ingang van januari 2012 standaard in elk
raadsvoorstel op te nemen tussen de kopjes: “Relatie
met collegeprogramma” en “Relatie met
gemeentebegroting / budgetregels” het kopje “Relatie
met regionale samenwerking”;
 - in elk raadsvoorstel bij dat kopje te omschrijven
welke consequenties het voorstel heeft op het gebied
van regionale samenwerking;
 - deze motie ter kennis te brengen van de raden van
de gemeenten Heemskerk, Uitgeest en Velsen;
 - de raden van Uitgeest, Heemskerk en Velsen op
de hoogte te brengen van deze motie, met de vraag
dezelfde werkwijze te hanteren;
en gaat over tot de orde van de dag.

2 3-11-2011 Wegen (de
slechte staat
van)

verzoekt het college om:
Hieromtrent een plan van aanpak te maken en dit
uiterlijk in februari 2012 aan de commissie voor te
leggen;
en gaat over tot de orde van de dag.

1 3-11-2011 Regionaal
Economisch
Bureau

spreekt als zijn mening uit:
dat het gewenst is dat het college bevordert dat vóór
1juli 2012 met de colleges van de drie overige lJmond
gemeenten tot een akkoord wordt gekomen over de
vorming van een Regionaal Economisch Bureau dat
als taak heeft voor de vier gemeenten in samenhang
beleid te ontwikkelen op het gebied van economische
zaken, recreatie en toerisme, en dat bij voorkeur wordt
gesitueerd in Beverwijk.
en gaat over tot de orde van de dag.



Afgedaan Via
op

UIT-18-38316,
zie betreffende
brief weth. Niele
over risico's
bestemmingsres
erve Sociaal
Domein.

Niele



Uitvoering van 5
van de 6 punten

Gesprekken zijn
gevoerd en
inmiddels is het
raadsbesluit
vastgesteld.

Van den
Berg



Afgedaan en
achterhaald door
landelijke
ontwikkelingen.

Afgedaan en
achterhaald door
landelijke
ontwikkelingen.



Door raad
vastgesteld 20-
12-2018

R-18-00116

Zie motie 132 Ferraro



Zie motie 127 Ferraro

Zie toezegging
721

Smit

Zie motie 134. ?

Zie UIT-19-
43285

Erol



16-7-2019 Brief ministerie,
brief IN-19-
56143

Smit

17-7-2019 Collegebrieven
UIT-19-44092 en
UIT-19-44231

Erol

17-7-2019 Collegebrieven
UIT-19-44092 en
UIT-19-44231

Erol



21-1-2019 MAMO overleg
met weth,
uitvoering staat
gepland in
voorjaar 2019.

Erol

14-3-2019 UIT-19-41720,
verstuurd vanuit
organisatie naar
ontvanger, met
afschrift aan de
raad en griffie.

nvt

25-11-2015 Brief aan de
raad, kenmerk
UIT-15-18925



5-12-2018 Brief aan de
raad, kenmerk
UIT-18-39705

Afgedaan
middels
aangenomen
voorstel raad

Ferraro



12-11-2018 Memo aan de
raad, verstuurd
aan raad per
email van griffier
op 12-11-2018 -
INT nummer
ontbreekt

Niele

24-4-2018 Afgehandeld met
memo INT-18-
43125, verstuurd
bij mail griffier



4-9-2018 Actie nr. 1 is
afgehandeld op
19 januari 2017
(C-17-03411) en
Actie nr. 2 is
afgehandeld op 2
januari 2018 (C-
17-03970) met
de vaststelling
van het
aanwijsbesluit
APV overlast van
fiets en bromfiets
door het college.
De
gemeenteraad is
hierover
geïnformeerd
met brief UIT-17-
32749

14-11-2017 Brief aan raad
UIT-17-31354



11-5-2017

Zie RVS INT-17-33582
25-11-2015 Afgehandeld via

UIT-15-18739

dec-17

Middels vaststelling nieuwe APV



5-7-2018 Afgehandeld in
raad, met
aanname van de
jaarstukken 2017
- met name de
pagina's 176 en
177 zijn van
belang

Behandeld in
oude auditcie, en
komt op diens
besluit nog
andermaal terug
in de auditcie
nieuwe
samenstelling -
agendering volgt
en wordt aldus
opgepakt.



15-1-2018 Afgehandeld met
memo INT-18-
40913

Het verzoek is
opgenomen in
het vlagprotocol
van de gemeente
Beverwijk en
daarmee
afgedaan.

7-6-2018 Verstuurd
middels brief UIT-
18-43860

10-4-2018. Ambtelijk bericht
binnengekomen
via de griffie
inhoudende de
aanmelding van
de gemeente.



27-2-2018 / 19-
3-2018

Brief aan de
raad, UIT-18-
34216 en memo
van weth. De
Rudder,
verzonden op 19-
3-2018

4-4-2018 Afgedaan bij
brief UIT-18-
34694, verstuurd
bij mail griffier.

30-1-2018 Afgedaan via
collegebrief INT-
18-33381,
verzonden bij
mail griffier



23-4-2018 Afgedaan via
memo aan de
raad van weth.
De Rudder, INT-
17-40660,
verzonden bij
mail griffier

22-2-2018 Afgedaan door
vaststelling van
het Integraal
Handhavings- en
Veiligheidsplan.
(INT-18-41408)



30-1-2018 Afgehandel via
INT-18-40911,
en kennisneming
van C-18-04100
(intentieverklarin
g).

4-4-2018 Afgedaan bij
brief UIT-18-
34694, verstuurd
bij mail griffier.



4-4-2018 Afgedaan bij
brief UIT-18-
34694, verstuurd
bij mail griffier.

4-4-2018 Afgedaan bij
brief UIT-18-
34694, verstuurd
bij mail griffier.



20-3-2018 Opmerking:
tussentijdsbericht
verzonden op 31-
10-2017, via mail
griffier (INT-17-
39451)    Update:
afgedaan met
brief aan de raad
UIT-18-34259

4-4-2018 Afgedaan bij
brief UIT-18-
34694, verstuurd
bij mail griffier.

4-4-2018 Afgedaan bij
brief UIT-18-
34694, verstuurd
bij mail griffier.

28-11-2017 Memo weth.
Dorenbos INT-17-
39678, verstuurd
bij mail plv.
griffier



16-1-2018 Memo van burg.
Smit, INT-18-
40913, verstuurd
bij mail griffier.

12-12-217 Opgenomen in
beleidsregels, zie
hiervoor INT 17-
40087

9-11-2017 Vastgesteld
middels de
programma
begroting 2018,
zie raadsvoorstel
INT-17-38684

9-11-2017 Vastgesteld
middels de
programma
begroting 2018,
zie raadsvoorstel
INT-17-38684



1-11-2017 De ijs- en
schaatsbaan is
gerealiseerd op
het Stationsplein
van Beverwijk.

20-7-2017 Vaststellen en
beraadslagen in
raadscommissie
en raad.

10-11-2017 Afgedaan met
vaststellen van
de begroting
2018. Daarnaast,
zie collegebrief
aan de raad UIT-
18-36870,
verstuurd d.d. 23-
10-2018



9-11-2017 Vastgesteld
middels de
programma
begroting 2018,
zie raadsvoorstel
INT-17-38684

16-9-2017 Er heeft een
werkbezoek
plaatsgevonden
naar aanleiding
van de
desbetreffende
motie. Deze
vond plaats bij
de firma VOF
Nederlands Hout

1-11-2017 De ijs- en
schaatsbaan is
gerealiseerd op
het Stationsplein
van Beverwijk.



18-4-2017 Afgehandeld met
brief aan raad:
UIT-17-28509,
verzonden bij
mail griffier.

10-5-2017 Brief aan de
raad, UIT-17-
28467,
verzonden bij
mail griffier

10-5-2017 Brief aan de raad
UIT-17-27819,
verzonden bij
mail griffier.



10-5-2017 Collegebrief UIT-
17-28185

8-5-2017 Afgehandeld met
memo aan raad
van burg. Ossel,
INT-17-35815

15-3-2017 Collegebrief UIT-
17-27205,
verzonden op 15-
3-2017.

23-3-2017 Afhandeling via
de agenda van
de
raadscommissie
op 23-3-2017,
INT-17-26786



10-5-2017 Brief UIT 17-
27819,
verzonden bij
mail griffier

16-3-2017 Afgehandeld in
raadscommissie
16-3-2017,
nummer INT-17-
27347

3-11-2016 Afgehandeld met
memo aan raad
van weth. Van
Weel, INT-16-
30903

2-6-2016 De
aanpassing/discu
ssie is
aangezwengeld
in de
aandeelhoudersv
ergadering van
HVC van 2-6-
2016.



27-11-2016 Afgehandeld met
het verstrijken
van de
Velsertunnelrun
op dezelfde
datum.

11-10-2016 Collegebrief INT-
16-23236

27-11-2016 Afgehandeld met
het verstrijken
van de
Velsertunnelrun
op dezelfde
datum.

11-10-2016 Raadsbesluit R-
16-00048



10-10-2016 Memo weth. Erol
(INT-16-30925),
verzonden per e-
mail griffier

6-6-2016 Collegebrief UIT-
16-22619

30-6-2016 Raadsbesluit INT-
16-28579



9-3-2016 Organisatie
werkconferentie

25-2-2016 Vaststelling
raadsbesluit INT-
15-22008



31-3-2016 Collegebrief UIT-
16-21477



9-2-2018 Collegebrief UIT-
16-20433

17-12-2015 Memo INT-15-
23744 verzonden
via e-mail griffier



16-4-2016 Organisatie
klimaatconferen-
tie

5-4-2016 Collegebrief UIT-
16-21455

27-1-2016 Collegebrief UIT-
16-20036



4-2-2016 Mondelinge
toelichting weth.
Dorenbos in
raadscommissie

Overeen-
komst met
bedrijf is
gemaakt.
Borden
verschijnen bij
eerstvolgende
verkiezingen.

2-6-2015 memo INT-15-
19599 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email plv. griffier

4-6-2015 Behandeling
collegenota C-15-
02121 in
Carrousel



13-5-2015 Collegebrief UIT-
14992

25-11-2015 Collegebrief UIT-
18925

6-10-2015 Collegebrief UIT-
17839

11-3-2016 Memo INT-16-
26224 van weth.
Dorenbos,
toegezonden via
e-mail plv. griffier

22-9-2015 Collegenota C-
15-02193 en
brief UIT-15-
15831, en INT-
16-24358



17-12-2015 Vaststelling
raadsbesluit R-
15-00018 Wmo
Verordening

Initiatiefvoor-
stel van de
auditcom-
missie

5-3-2015 memo INT-15-
17409 van weth.
Erol, verzonden
per email plv.
griffier

16-12-2014 Collegebrief UIT-
14-12962



18-3-2014 Collegebrief UIT-
14-08165

20-5-2014 Brief UIT-14-
08948 aan de
raad

14-10-2015 Collegebrief UIT-
15-17422



IJmondraads-
commissie 18-2-
2014 (Toelichting
door
Rijkswaterstaat
gegeven).

19-2-2014 Memo INT-14-
09454 van weth.
Koster

26-11-2014 Memo INT-14-
15814

7-3-2014 Lancering BUUV
via Stg. Welzijn.

3-12-2013 Collegebrief UIT-
13-06288

6-10-2015 Collegebrief UIT-
17839



25-6-2014 Kadernota 2015-
2018 is
verschenen.

okt-13 Collegebesluit
om tappunt in
voorjaar 2014
aan te leggen.

Vaststelling Visie
Noordzeeka-
naalgebeid bij
raadsbesluit INT-
13-02744



26-11-2014 Memo INT-14-
15814

10-3-2016 Memo INT-16-
26228 van weth.
Van Weel,
toegezonden via
e-mail plv. griffier

sep-13 Brief aan
gemeentebes-
tuur Wronki

okt-13 Vorming
IJmondiale
commissie

27-8-2013 Besluit
seniorenconvent



20-6-2013 Vaststelling Visie
Noordzeeka-
naalgebeid bij
raadsbesluit INT-
13-02744

18-6-2012 Collegebrief
2012/32719

12-7-2012 De motie heeft
het in de
uiteindelijke
bezuinigingsvoor
stellen niet
gehaald.

18-6-2012 Collegebrief
2012/32719

18-6-2012 Collegebrief
2012/32719



18-6-2012 Collegebrief
2012/32719

18-6-2012 Collegebrief
2012/32719

28-2-2012 Brief raadsgriffier
nr. 2012/11763
van 28 februari
2012

23-2-2012 Toezending van
de motie aan
dhr. Piet via e-
mail en per brief.

8-12-2011 Raadsbesluit
2011/62210

22-3-2012 Collegebrief
2012/7398



21-3-2012 Collegebrief
2012/13469

10-4-2012 Collegenota
2012/11073 te
behandelen in
een commissie-
vergadering in
mei 2012

12-4-2012 Collegebrief
2012/17892 en
raadsvoorstel
2012/18450

24-11-2011 Bij brief 2012/
66718
beantwoordt het
college vragen
voorafgaand aan
de expertmeeting
van 30 november
2011.



17-11-2011 Bij brief 2011/
63300 heeft de
raadsgriffier de
motie ter
kennisgebracht
van de
buurgemeenten.
De format van
raadsvoorstellen
/-besluiten is
inmiddels
aangepast.

15-3-2012 Bij collegenota
2011/63075
heeft het college
besluiten
genomen
omtrent deze
materie. Deze
nota is op 15
maart 2012 in de
commissie RES
besproken.

21-12-2011 Collegebrief
2011 /72041
























































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































